
 

ACTA DE LA REUNIÓ DEL PLENARI DEL CONSELL DE POBLE 

Identificació de la sessió:  
 
Data: 12 de gener de 2016 
Inici:  21:10 
Fi: 23:15 
Lloc : Unió Batllorienca 
Caràcter de la sessió: ordinari 
 
Assistents: 
 
Presidenta :  M. Helena Lagarda Planas 
  

Anaïs Medina Terradas  particular 
Esteve Puig Puig  particular 
Carme Luis Puig  particular 
Jofre Jovellar Ortega  particular 
Jordi Gómez Barrero  particular 
Jordi Comajuan Brutau  particular  
Joaquim Pagès Oliver  particular 
Dídac Heredia Heredia  particular 
Rosa Forné Geli  patronat de la gent gran 
Joan Ridorsa Juhé  patronat de la gent gran 
 
Eduard Vallhonesta Alarcón grup municipal del PSC 
Magalí Miracle Rigalós  grup municipal d’ERC 
Carmen Montes Azcutia grup municipal d’ICV 
Magalí Miracle Rigalós  grup municipal del PSC 
 

 
Secretària: Àngels Berenguer Puig 
 
També assisteixen a la sessió l’alcalde, Francesc Deulofeu Fontanillas, el Sr. Pere Blanché, en 
representació del grup municipal d’ERC. 
 
Han excusat l’assistència el Sr. Lluís Prat i la Sra. Anna Oliver.   
 
Ordre del dia: 
 

1. Constitució del Consell de Poble, presentació dels nous membres 
2. Elecció de vicepresident/a 
3. Calendari de sessions 
4. Presentació de les comissions de debat  
5. Propostes per la propera sessió de la Comissió permanent 
6. Torn obert de paraula 

 
Abans de l’inici de la sessió el Sr. alcalde dóna la benvinguda a totes les persones assistents i 
comenta que hem encetat una nova legislatura i s’ha fet una renovació del Consell de Poble, 
l’òrgan que representa i dóna veu a la gent de La Batllòria.  
 
La gent de La Batllòria és qui ha de dir què necessita el poble, quines són les seves demandes 
i aspiracions. Precisament, per aquest motiu, es va crear en el seu moment el Consell de 



 

Poble, un canal de participació, de caràcter consultiu, que ha anat evolucionant al llarg 
d’aquests anys. 
 
En aquest sentit, cal agrair la tasca feta i la implicació de totes les persones que han format 
part del Consell de Poble al llarg d’aquesta anys, persones a títol particular, representants 
d’associacions i d’entitats i representants polítics que han exercit de presidents del Consell. 
 
El Consell de poble ha de ser un òrgan dinàmic i participatiu, i amb la finalitat de reforçar-lo i 
dotar-lo de més entitat vàrem decidir que hi hagués una regidora que es dediqués 
exclusivament a La Batllòria. L’Helena, doncs, exerceix de presidenta del Consell, amb l’esperit 
de sumar i de formar-ne part, i és alhora la regidora referent a La Batllòria. 
 
De tota manera, estic a la vostra disposició, al igual que la resta de regidors i regidores de 
l’equip de govern, pel que necessiteu.    
 
Després d’aquesta introducció, s’inicia la sessió del Plenari.  
 
 
Desenvolupament de la sessió: 
 
La Sra. presidenta del Consell de Poble de La Batllòria obre la sessió a les 21:10 h. 
 
 
1. Constitució del Consell de Poble, presentació dels nous membres 

La Sra. presidenta convida a les persones assistents que han manifestat la voluntat de formar part 
del nou Consell de Poble a presentar-se i un cop fetes les presentacions corresponents es 
constitueix formalment el Consell de Poble de La Batllòria amb les següents persones : 
 

Jordi Gómez Barrero 
Esteve Puig Puig 
Lluís Prat Pineda 
Anaïs Medina Terradas 
Anna Oliver Torrent 
Carme Luis Puig 
Joaquim Pagès Oliver 
Jofre Jovellar Ortega 
Jordi Comajuan Brutau 
Dídac Heredia Heredia 
Rosa Forné Geli, en representació del Patronat de la gent gran 
Joan Ridorsa Juhé, en representació del Patronat de la gent gran 
Lluís Prat Pineda, en representació del Club esportiu La Batllòria  
 
M. Helena Lagarda Planas, en qualitat de presidenta, designada per l’Alcaldia 
Eduard Vallhonesta Alarcón, designat pel grup municipal del PSC 
Puri Martín Campos, designada pel grup municipal de la CUP-PC 
Magalí Miracle Rigalós, designada pel grup municipal d’ERC 
Carmen Montes Azcutia, designada pel grup municipal d’ICV 
 
 
2. Elecció de vicepresident/a 
 
La Sra. presidenta explica que només hi ha una persona candidata a ocupar la vicepresidència, 
la Sra. Anaïs Medina Terradas. Per tant, atès que ningú hi veu cap objecció en la seva elecció, 



 

per unanimitat dels membres assistents s’acorda nomenar la Sra. Anaïs Medina Terradas 
vicepresidenta del Consell de Poble.   
 
3. Calendari de sessions 

S’acorda el calendari de sessions ordinària per l’any 2016. Per norma general les reunions 
tindran lloc el primer dijous de cada mes, a les 21 hores, llevat de la primera sessió de la 
Comissió permanent que es farà el dimarts 2 de febrer.  

Data  Hora   

12 gener  21 h  Plenari 

2 febrer  21 h  Comissió permanent  

3 març  21 h  Comissió permanent  

7 abril  21 h  Plenari 

5 maig  21 h  Comissió permanent  

2 juny  21 h  Comissió permanent  

7 juliol  21 h  Plenari 

4 agost  21 h  Comissió permanent  

1 setembre  21 h  Comissió permanent  

6 octubre  21 h  Plenari 

3 novembre  21 h  Comissió permanent  

1 desembre  21 h  Comissió permanent  
 

La Sra. presidenta comenta que hi ha una altra persona que ha presentat la sol·licitud per 
formar part del Consell, però no es podrà incorporar fins que s’hagi aprovat per Ple, el proper 
28 de gener, tal com estableix el Reglament de funcionament.   

 

4. Presentació de les comissions de debat 

S’han creat cinc comissions de debat, que es presenten a continuació, tot fent una breu 
presentació dels objectius prioritaris de cada una d’elles. 

La comissió d’Ensenyament, Cultura i Festes està formada per : Sr. Quim Pagès, Sr. Dídac 
Heredia, Sra. Rosa Pizarro (que s’incorporà properament) i Sra. Anaïs Medina.  

La Sra. Medina comenta que la prioritat de la Comissió és facilitar i fomentar que les entitats 
participin i col·laborin més amb els afers de La Batllòria. Cal donar a conèixer el poble. Ja s’ha 
avisat a la gent de que estem a la seva disposició per ajudar-los en el que necessitin. 

El Sr. Pagès afegeix que per tal d’incentivar la participació, potser estaria bé desenvolupar un 
programa de projectes des de les entitats.  

El Sr. Heredia comenta que dijous vinent assistiran a la reunió de la Comissió de Festes per 
poder fer propostes i col·laborar en els actes   

La comissió d’Esports la integren: el Sr. Lluís Prat, el Sr. Jofre Jovellar i el Sr. Jordi Comajuan.  

El Sr. Jovellar comenta que, pel que fa aquesta comissió, el més destacat és la millora del 
camp de futbol i aconseguir obrir l’esport a La Batllòria, sobretot als infants. També caldria tenir 



 

en compte la millora d’altres equipaments, com la pista poliesportiva, que actualment està 
descoberta i això en limita l’ús. 

La comissió d’Espai públic i seguretat ciutadana està formada per la Sra. Carme Luís, la Sra. 
Anaïs Medina, el Sr. Jordi Comajuan, el Sr. Jordi Gómez i el Sr. Esteve Puig. 

El Sr. Puig destaca que els objectius de la Comissió són la millora de la neteja, la seguretat i 
les instal·lacions. 

Cal tenir més cura de la via pública, el cementiri i els parcs infantils, millorar la il·luminació i el 
clavegueram, revisar la poda d’arbrat i millora la seguretat al poble. En aquest sentit cal 
esmentar que hi ha poca presència policial, la patrulla passa de tant en tant, però s’hi està poca 
estona. Potser es podria comptar amb algun Policia de proximitat.   

La Sra. presidenta comenta que La Batllòria ja té assignat un agent cívic, però actualment està 
de baixa.  La seva tasca consisteix sobretot en fer mediació, informar i fer reforç a la Policia 
Local a l’entrada i sortida de les escoles. 

Pel que fa la presència policial, el Sr. alcalde explica que els agents de Policia Local han de 
cobrir la seguretat de Sant Celoni i La Batllòria, però tot i que tenen establerts uns horaris per 
patrullar, també han d’atendre incidents diversos i imprevistos que trenquen moltes vegades la 
rutina establerta. També cal tenir en compte les urbanitzacions, que n’hi ha unes quantes i que 
també cal controlar. Tot i això, aquest és un tema revisable, que es pot mirar de corregir 
d’alguna manera i sobretot vetllar perquè es respecti i mantingui la freqüència de patrulla 
establerta. 

Tot seguit, la Sra. Medina pregunta si es pot tancar el WIFI de la Unió Batllorienca durant la nit. 
El fet de que estigui disponible aquesta connexió fa que es reuneixi força jovent fora de 
l’equipament, que sovint fan soroll i provoquen aldarulls. 

El Sr. alcalde contesta que sí, es pot limitar l’accés al WIFI a un determinat horari. Es 
gestionarà amb l’àmbit de Tecnologies de la Informació. També cal decidir que es fa amb el 
WIFI de la plaça.  

També es comenta que moltes vegades alguns d’aquests joves que freqüenten l’equipament 
de la Unió Batllorienca atrets pel WIFI gratuït i obert, accedeixen els diumenges a la sala on es 
fa el ball i molesten. Hi ha un problema de civisme greu en aquest sentit.  

Es proposa que la patrulla de la Policia Local passi 2 o 3 diumenges durant l’estona del Ball per 
mirar de dissuadir aquestes entrades del jovent a l’equipament.  

S’acorda limitar la connexió WIFI i que només estigui oberta coincidint amb l’horari de 
l’equipament. Els caps de setmana, per tant, també estarà tancada. 

La Sra. Miracle explica que hi ha dos educadors socials, en Marc i l’Anna, que actualment 
treballen amb joves conflictius i amb els seus pares per mirar de corregir aquests 
comportaments més incívics i orientar-los. Podem mirar si es pot reforçar aquest treball. 

La Sra. presidenta apunta que també s’està fent un treball  conjunt amb la regidora i 
l’educadora social de Riells i Viabrea. 

Es comenta el problema existent amb un noi d’origen portuguès que arrossega una 
problemàtica complexa i que atemoreix a la gent de La Batllòria pel seu comportament incívic i 
a vegades violent. 



 

El Sr. alcalde diu que en prenen nota, però aquest és un tema que ja està en coneixement de 
Serveis Socials i de la Policia Local. S’ha fet alguna actuació, però és complicat gestionar 
aquest tipus de situacions, cal tenir en compte molts factors i s’ha de ser molt curós. 

Continuant amb les demandes de la comissió d’Espai Públic, es comenta que caldria millorar la 
neteja de les voreres i dels espais verds, perquè s’hi acumulen moltes fulles i brutícia, i també 
la poda d’arbrat.  

El Sr. alcalde apunta que és difícil arribar a tot arreu, hi ha molts espais i moltes voreres i el 
contracte de neteja viària que tenim actualment és el que podem pagar i el servei es distribueix 
en funció de l’import d’aquest contracte. Ja érem conscients que la reducció del contracte de 
neteja suposaria mancances, però la propera contractació està prevista per l’any vinent, per 
tant, podem revisar aquestes mancances i mirar de millorar el servei.  

Pel que fa l’arbrat, no és possible fer-lo cada any, però si que podem prioritzar.  

El Sr. Heredia proposa emprendre una campanya de civisme al poble, per conscienciar els 
propietaris de gossos que recullin els excrements, que la gent respecti els horaris d’abocament 
de les escombraries, etc.  

La Sra. Medina comenta que el nombre de contenidors és insuficient. 

El Sr. alcalde explica que s’està revisant tot el tema de contenidors, la quantitat i la ubicació, i 
aclareix que el sistema de recollida actual, que buscava incentivar més el reciclatge, ja estava 
implantat en començar aquesta nova legislatura. Actualment s’està revisant per mirar de 
resoldre els problemes i les demandes existents. 

També es comenta un problema d’enllumenat existent a la zona compresa entre la Ctra. Vella, 
carrer Major i carrer Escoles, en què els fanal s’encenen 40 minuts més tard que a la resta del 
poble. Sembla un problema de temporitzador.  

El Sr. Gómez comenta les deficiències existents en els vials d’entrada al municipi, que estan 
plens de forats i en alguns llocs les arrels dels arbres han aixecat l’asfalt. També hi ha dos 
arbres al carrer Coll i Pujol (Royal Park) que toquen el cables de telefonia.  

El Sr. alcalde demana que es faci una llista amb totes les demandes per poder-la passar a 
l’àrea d’Espai Públic i que s’ho vinguin a mirar. S’intenta donar resposta a totes les demandes, 
però a vegades cal prioritzar atesa la quantitat de sol·licituds que rep aquesta àrea. 

Una persona del públic pregunta per la possibilitat de disposar d’una pista coberta i també 
esmenta les mancances existents pel que fa el transport urbà, entre d’altres. Som conscients –
diu- que s’han fet moltes coses, però encara en falten moltes altres. Ara tenim un nou alcalde i 
esperem que es puguin resoldre algunes d’aquestes mancances que arrosseguem a La 
Batllòria. 

El Sr. alcalde apunta que aquest és l’objectiu, mirar de resoldre les mancances que es pugui, 
sempre tenint en compte els recursos econòmics de què disposem i que es comparteixen amb 
Sant Celoni. Pel que fa la pista coberta, és un projecte que està sobre la taula perquè 
l’entenem com una necessitat, així com la millora del cementiri, tant el de La Batllòria com el de 
Sant Celoni. 

També cal esmentar que en l’anterior legislatura es va fer tota la connexió del clavegueram, 
que ha suposat una millora molt important. 



 

La Sra. Montes afegeix que s’hi ha destinat uns 700.000 euros a aquesta actuació. 

Els integrants de la comissió de Comunitat són: Sr. Joan Ridorsa, Sra. Rosa Forné i Sr. Jordi 
Gómez. 

La seva prioritat és millorar la festa anual de la gent gran i acostar-se i buscar més 
col·laboració amb Sant Celoni.  

La comissió de Comunicació està formada per : Sra. Anna Oliver, Sr. Jofre Jovellar i Sra. 
Helena Lagarda, que també col·laborarà amb la resta de comissions. 

El Sr. Jovellar explica que la prioritat d’aquesta comissió serà posar Sant Celoni al mapa. Es 
pot aprofitar el domini labatlloria.cat, que ja existeix, crear algun blog o facebook i anar 
actualitzant la informació, perquè la gent sàpiga que el Consell de Poble existeix i fa coses. 

Creiem que s’ha d’arribar a tothom i el logo del Consell ha d’estar a tot arreu. Es poden fer 
referèndums per fer-nos més visibles i fomentar la participació de la ciutadania. 

5. Propostes per la propera sessió de la Comissió permanent 

Les comissions es reuniran per treballar propostes concretes de cara la propera sessió de la 
Comissió permanent. 

6. Torn obert de paraula 

Es comenta que l’edifici de l’antiga fàbrica Roca Umbert suposa un perill per la canalla, perquè 
hi entren a jugar i poden prendre mal. Es proposa tancar-lo per dificultar-ne l’accés.  

El Sr. Gómez demana que es mantingui un diàleg directe amb l’Ajuntament per poder anar 
resolent les queixes, incidències, etc, que vagin sorgint. 

El Sr. alcalde suggereix que es faci un llistat també amb tot allò que es va resolent.  

La Sra. presidenta comenta que a l’Escola, per exemple, ja s’estan fent moltes coses i s’hi 
estan posant més recursos. 

El Sr. alcalde recorda que moltes de les actuacions que s’han fet a La Batllòria, com la Unió 
Batllorienca, el pont de la Tordera, Les Llobateres, la nova escola, el pas soterrat a la C35, etc, 
han sorgit del Consell de Poble.   

Hi ha el tema pendent del pas soterrat cap a Riells Viabrea, que s’ha parlat amb l’Ajuntament i 
s’han compromès a revisar-ho. De fet, Riells ja ha fet algunes gestions amb Serveis Territorials 
i l’alcalde ha demanat que s’incorporés aquest pas a l’estudi de millora de la carretera.  

La Sra. Montes afegeix que aquest demanda l’ha fet ICV en diverses ocasions. 

***** 

Atès que no hi ha més assumptes a tractar, s’aixeca la sessió a les 23:15 hores i s’estén la 
present acta amb el vistiplau de la senyora presidenta. 

 
La secretària de la sessió    Vist-i-plau 
Àngels Berenguer Puig     La presidenta del Consell de Poble 
       M. Helena Lagarda Planas 


